
Protokoll från extra föreningsstämma i Brf Karlsvik 39
28 november, 2024 kl.18.OO

Plats: Kungsholmens gymnasium, sal 6406

1. Öppnande

Helena Adler Berillon förklarade stämman öppnad.

2. Godkännande av dagordningen

Godkändes dagordningen.

3. Val av stämmoordförande.

Valdes Mats Bolinder till stämmoordförande.

4. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare

Anmäldes Gunilla Johnson till protokollförare.

5. Val av två justerare tillika rösträknare

Valdes Christian Pernold och Sofie Weissglas till justerare tillika

rösträknare.

6. Fråga om extrastämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst.

Konstaterades att stämman blivit utlyst i stadgeenlig ordning.

Fastställande av röstlängd. Röstlängden fastställdes till 50 medlemmar

genom anmälan vid ankomsten och 4 närvarande genom fullmakt.

7. Helena Adler Berillon framhöll att extra föreningsstämma behövdes för att

rösta om

Totalt stambyte med återställande enligt gemensam standard.

Helena Adler Berillon hänvisade till bilagor, som delats ut tillsammans med

kallelsen samt en uppdaterad information som tidigare utdelats vid

årsstämman 2024.

Ett nytt informationsmöte kommer att hållas 12/12, 2024,

Till kallelsen var bifogat tre bilagor.

Bil. 1 Tidslinje för stambyte. Handlingsplan för stambyte. Bif,

Bil.2 Information inför stambyte BRF Karlsvik 39. Bif.

Bil.3 Beskrivning av gemensam standard för återställande, Bife



Medlemmarna gavs tillfälle att ställa frågor.

Svar på frågor:

Stambytet beräknas ta 8 - 10 veckor per lägenhet.

Entreprenören kommer att besöka varje lägenhet för planering.

Prisbilden för anbuden är f n bra.

Elementen kommer ej att bytas

Flera medlemmar underströk att stambytet är nödvändigt, och att vänta

på beslut från hyresnämnden kommer att fördröja en nödvändig åtgärd

med många månader, med ökade kostnader för föreningen.

8. Omröstning om stambyte i föreningens fastigheter.

Omröstningen berörde:

Totalt stambyte med återställande enligt gemensam standard.

Det krävs 2/3 majoritet av de närvarande på stämman för att förslaget

skall godkännas, samt att hyresnämnden godkänner beslutet, om

godkännandet ej är 1000/0.

Röstningen skedde genom röstsedlar med medlemmens namn, fastighet

och underskrift liksom röst För eller Emot.

Rösträkningen visade 53 röster FÖR och 1 röst EMOT.

9. Inga övriga frågor förelåg.
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